

Unit 26-0, Lot 44, Ground Floor, Block F, Ruang Pokok Kayu Manis, Damai Plaza Phase 4, 88300, Kota Kinabalu,Sabah. Tel : +60 88 - 413979/ 997 Fax : +60 88 - 413 992



无自费项目、无购物站! No Optional Tour, No Shopping Stop!

预计航班时间 ESTIMATED FLIGHT

Route	Flight no	Time
BKI → CAN	AK 1531	20:05 - 23:20
CAN → BKI	AK 1530	00:25 - 03:40

Day 01

亚庇 Kota Kinabalu -广州 Guangzhou

(-)

集合于亚庇国际机场 Terminal 1 飞往广州。抵达后,前往入住酒店。

Assemble at KKIA Terminal 1 for flight departure to Guangzhou. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

Hotel: 白云空港假日酒店或同级 Holiday Villa Hotel Baiyun or similar

Day 02 广州 Guangzhou/河源 HeYuan/梅州 MeiZhou

(B/L/D)

(B/L/D)

早餐后,车游处处是绿,四季皆绿的 华南第一瑶池水的**万绿湖,新丰江水坝**是世界上第一座经受六级地震考验的超百米高混凝土大坝。晚上,**乘环保车夜观梅江夜景**。

After breakfast, drive through Wanlü Lake, Xinfengjiang Reservoir is a man-made lake. Take the accumulator car to enjoy Meijiang night view.

Hotel: 4★ 金德宝或同级 Jindebao International Hotel or similar

Day 03 梅州 Meizhou

早餐后,参观客家围龙屋、叶剑英故居、叶剑英纪念公园、中国客家文化博物馆、千佛塔、松口古镇。

After breakfast, Visit Thousand Buddhas Pagoda and the Hakka Round House. Former Residence of Ye Jianying and memorial hall. Hakka Museum of China, located in Meizhou, Guangdong, the Hakka Museum of China is the only museum focusing on the collecting, studying, showing and inheritance of Hakka culture, and the only museum themed on an ethnic culture in China. Songkou Ancient Town, It is not only a thousand year old ancient village, but is also home to the Hakka people. Songkou is extremely charming with its combination of ancient history and culture joined with beautiful natural landscape.

Hotel: 4★ 金德宝或同级 Jindebao International Hotel or similar

Day 04 梅州 MeiZhou/大浦 DaPu/永定 YongDing/梅州 Meizhou

(B/L/D)

早餐后,前往参观福建最美丽的古村落一初溪,世界文化遗产初**溪土楼+观景台**是客家土楼中最美丽、最原生态的土楼群。随后参观最年轻的土楼—**善庆楼**;最富有文化内涵的—**绳庆楼**和世界文化遗产—**集庆楼**,集庆楼是永定现存最古老(建于1419年)、结构最特殊(72 道楼梯)的圆土楼。**大埔西湖**是一个集历史文化、民俗风情、康体运动、游乐休闲为一体的城市山水公园。、外观客家人的"水立方"大埔第一楼—泰安楼.

Chuxi Tulou Cluster + Observation deck in the Chuxi village of Yongding County. It consists of 5 round earth buildings and 31 square earth buildings. The oldest, the largest round tulou in this cluster is **Jiqinglou** which is built in 1419 during the reign of Emperor Yongle of the Ming dynasty. Other Tulou, like **Shengqing Lou**, **Shanqing Lou** are also worth a visiting. **Dapu West Lake Park** is integrated with the provincial cultural relics protection unit and the Tai'an Building of the Hakka Folk Customs Expo. Hakka's "Water Cube" in Dapu - **Tai'An Building**.

Hotel: 4★ 金德宝或同级 Jindebao International Hotel or similar

Day 05 梅州 MeiZhou/潮州 ChaoZhou/汕头 Shantou

(B/L/D)

早餐后, 游览**潮州古城墙和广济城门。漫步滨江长廊**、观看横跨韩江两岸的**湘子桥、开元古寺、状元牌坊街、韩文公祠**是中国现存最早纪念唐代文学家韩愈的祠庙。

Proceed to Chaozhou after breakfast. Visit the Ancient City Wall and Guangji Ancient City Gate. Visit the largest temple in Fujian Province - Kaiyuan Temple. View the Xiangzi Bridge, an ancient bridge that crosses the Han River in the Chaozhou & Guangdong







Unit 26-0, Lot 44, Ground Floor, Block F, Ruang Pokok Kayu Manis, Damai Plaza Phase 4, 88300, Kota Kinabalu,Sabah. Tel : +60 88 - 413979/ 997 Fax : +60 88 - 413 992

Website: www.iworldtravel.com.my

provinces. **Stroll along the riverside.Paifang Street, Han Wengong** is the earliest surviving temple in China to commemorate the Han Dynasty writer Han Yu.

Hotel: 4★ 汕头鮀岛准 Swatow Peninsula Hotel or similar

Day 06 (B/L/D)

早餐后,前往游览**汕头海滨长廊**它是观海景和休憩的好地方、续游览**人民广场、石炮台、老妈宫、中山公园、小公园骑楼、靓女街、华侨新村步行街。**

After breakfast, visit to Waterfront Promenade, an ideal place for sightseeing and relaxation. Next, continue on our tour to the People's Square. Stone Fortress scenic spot and Laoma Temple. Zhongshan Park, Xiao Park Arcade, Ladies Street and Huaqiao Xincun Pedestrian Street.

Hotel: 4★ 汕头鮀岛准 Swatow Peninsula Hotel or similar

Day 07 汕头 Shantou /惠州 HuiZhou/广州 Guangzhou

 $(\mathbf{R}/\mathbf{L}/\mathbf{D})$

早餐后,车赴惠州,参观西湖,西湖步行街,午餐后赴广州,广州新貌(二沙岛、珠江新城、中信广场、东站广场等)外观 亚运会开闭幕式场地海心沙亚运公园。乘全国首例旅游观光 – 醉观光主题有轨电车(沿着花海江畔、穿梭新城地标、一览花城旖旎)。晚餐后,送往机场办理登机手续飞返亚庇。

After breakfast, transfer to HuiZhou. Visit West Lake, Pedestrian Street. After lunch, transfer to Guangzhou. Guangzhou New Look (Er Sha Island, Zhujiang New Town, CITIC Plaza, East Station Square, etc.) Appearance Asian Games Opening and Closing Ceremony Haixinsha Asian Games Park. Take the country's first tourist tour - drunk sightseeing theme tram (along the Huahai River, shuttle the new city landmark, view the flower city. Transfer to airport for flight back to Kota Kinabalu.

Day 08

抵达亚庇 Arrive Kota Kinabalu

抵达甜蜜的家。Home sweet home.

Tour Fare	ADULT (TWIN/TRIPLE)	SINGLE SUPPLEMENT	CHILD WITH BED	CHILD NO BED
06/03, 22/03, 02/04, 28/04, 04/05	RM 3, 490 nett	RM 3, 990 nett	RM 3, 390 nett	RM 3, 190 nett
24/05	RM 3, 690 nett	RM 4, 190 nett	RM 3, 590 nett	RM 3, 390 nett

★★ 团费已含机场税、小费及签证费(非沙巴"H"护照等另计)。不含旅游保险 ★★

Tour Fare included airport taxes, tipping and China Visa (Only for Sabahan). Not included Travel Insurance.

参加旅游团者必须有国际护照有效期由出发日期起最少 6个月 Passport must have 6 months validity

各注: 团费依据机票、燃料、汇率之变动而调整。旺季另收附加费。由于季节变化产生,行程次序均以当地接待单位作出适当的调整。班机之时间改变将以航空公司之最后确定者为准。若航班时间有更改,一概损失于本社无关。行程内景点安排可能因当地开放时间及交通情况而作不同次序安排,但绝不会因此而减少景点之参观。本公司保有最后变更行程之权力,不另行通知,敬希体谅。

重要事项:

- 旅費包括来回各地机場稅,签证費(Malaysia passport)及导游和司机小费。 "A"开头的护照,签证费另计,签证须附上1张护照尺寸的彩色照片。
- 航空公司如果在团队出发前增加燃油附加费(YQ)、旅客须付燃油附加费之差额、不得异议!
- 旅客自行购买旅游平安保险 (本社可代办)。(由于天气关系或人为关系而导致航班误机情况,一切费用由旅客自负。旅客必须购买旅游保险保障自己的利益。)
- 4. 以信用卡付账另加 2.5% 手续费。
- 5. 按照航空公司托运行李指定重量为准,超重自理。
- 6. 如果本社不能控制之特殊情况: (如交通延误、天灾、战争、政变、天气恶劣、台风影响、证件遗失、罢工等)须将行程更改或取消任何一项旅游项目或连接不上下一班飞机航班,而所引致额外支出或损失,必须由顾客自行负责,顾客不得藉故反对或退出、要求退款或补偿未完成行程之费用

温馨提示:

- 1. 每团出团人数 15 人以上: 当报名交款人数不足 15 人时,旅行社有权利更改出发日期或取消出因安排,由此而造成的损失和额外费用,本社不于承担;原已报名或交款的旅客有权退出报名和保到今额设势
- 2. 由于是团体,所有旅客务必要随团游览指定的购物站并参观至少1小时;没兴趣的旅客可以抱着观光为主的心态并耐心等候。(如离团,当地旅行社有权收取相关费用)
- 3. 旅客旅途中购买的任何商品一概于本公司无关, 旅客须自行负责一切相关事宜。
- 4.本公司有权取消或任何旅客的报名, 理由包括团圆人数不足或航班取消或成不可抗拒因素, 团圆已缴付的报名费将如数退还或用于其它以后的旅团,但本公司将不承担旅客自行购买内陆机票及其它相关的费用。

Remarks:

- Tour fare not including travel insurance. Customers are advisable to cover by travel insurance. (Due to weather or any other reason caused by human that results flight delayed happened, expenses will be responsible by your own; therefore, we encourage you to buy travel insurance for the trip to secure your benefits.)
- Balance of the tour fees should be paid before 3 weeks before departure date.
- 3. Flight times and surcharges subject to changes by airlines.
- Payment by credit card will be subject to 2.5% bank charges.
- Itineraries may change due to unforeseen circumstances. Tour fees are subject to be changed without prior notice, according to the airline last minute change.
- Subject to the weight of checked baggage specified by the airline, exceeds weight will be responsible by themselves.
- One passport-sized color photo is required for applying Visa.
- Minimum success group are 15paxs adults and above: Agency has the rights to change travel date or any tours that are less than 15paxs.
- Due to this is a group tour, customers must stick with the tour in specific shopping stop at least 1hr; customers who are not interested please be patient to wait as a visitor.
- You will take the responsibility with any the Items that bought from your own during the trip. We will not responsibility with it.
- We have the right to cancel or any customer's registration, reason covered with not enough people register with the tour or flight canceled or any irresistible reasons. Full refund will be made or it can be use in any other tour package you wish to follow in future. We will not responsible for any domestic flight ticket that buys from your own or any related expenses.

★ 旅游团员被视为已阅读,理解并接受以上规则与条例。★

★Customers are deemed to have read, understood and accepted the terms and conditions★





